
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 127
Det fremgår af artiklen: ”Stadig problemer i Forsvaret: Løsning på uhumske toiletter og
dårlig mad gik i vasken” på DRs hjemmeside den 22. januar 2021, at forsvaret og ISS var
tæt på at lægge en forhadt udliciteringsaftale i graven, og at Ejendomsstyrelsen gradvist
skulle hjemtage opgaverne i aftalen. På den baggrund bedes ministeren redegøre for,
hvorfor løsningen om, at Ejendomsstyrelsen gradvist skulle hjemtage de opgaver, som
ellers var overdraget til ISS, ikke er blevet gennemført.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-
schmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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